
   
 

   
 

 

Verslag bestuur overleg  

Datum: Maandag 11 april, 19.00-20.30 

Bij de start kreeg iedereen zijn laptop uitgereikt waarna na enige opstart 

problemen het overleg van start ging. Iedereen wordt verzocht aan te geven 

wanneer zijn privéadres geschrapt kan worden en we volledig overgaan naar het 

gebruik van de hbo-mailadressen. 

1: Opening 

De aanmeld tijd voor kandidaten voor het bestuur sloot op zondagavond 24.00 

uur. Er had zich een kandidaat gemeld om zitting te nemen. De kandidaat had in 

een gesprek vooraf aangegeven dat hij graag zich meer wilde verdiepen in het 

werk voor de HBO omdat het voor hem nieuwe zaken waren. We hebben 

afgesproken om op dat verzoek in te gaan en een overgangsperiode tot 

september in acht te nemen. Tot zolang zal het huidige bestuur in stand blijven 

en zal er pas in september een vervolg kunnen komen.  

2: Mededelingen 

In het huishoudelijk reglement staat vermeld dat de voorzitter, secretaris en 

penningmeester het dagelijks bestuur vormen. De melding van deze overleggen 

is nu gedaan.  

3: Verslag HBO overleg 2022-03-07 

Is doorgenomen en goedgekeurd.  

4: Terugblik Energiemarkt 

Als HBO hebben we met een kraam op de markt gestaan. Het was een druk 

bezochte markt en het verslag daarvan staat eveneens op de website. 

5: Prestatieafspraken gemeente Vught en Oisterwijk 

Binnenkort start het proces om te komen tot een ondertekening van de 

afspraken met zowel de gemeente Vught als Oisterwijk. De gemeente Oisterwijk 

steekt in op een langjarige overeenkomst waarbij steeds jaarlijks de puntjes op 

de i gezet worden.  

6: Contact met Stichting Huurders Leystromen 

De huurdersvertegenwoordiging vanuit Leystromen heeft een doorstart gemaakt 

tot Stichting Huurders Leystromen. Omdat ook zij deel zullen nemen aan de 

gesprekken over de prestatieafspraken met Oisterwijk zullen we proberen vooraf 

een afspraak te maken om kennis te maken. 

 


